

Key Dates

1 March – 7 April

Scouting –
the best startups working in Digital Finance

28 May

Program kick-off –
with startup pitches,
invite only

29 May

Partner Challenge Day

6 June

First open Public Networking Event –
featuring keynote
speakers and a panel

18 June

Workshops –
with a closed-door
networking dinner for
accelerator participants

2 July

Second Open Public Networking Event –
featuring keynote speakers
and a themed panel

11 July

Pitch Arena –
Our big finale to showcase
collaborations,
partners and startups in
front an **audience of 300
FinTech advocates and
innovators.**

TechQuartier

Become our Program Partner.

TechQuartier Accelerator

Our Program

We know that founders and corporate innovators face similar issues regarding regulations, fragmented data and the lack of advanced technology in the digital finance sector. **It's time for solutions.** For the first time, we are creating a new kind of FinTech accelerator that is not only for startups, but for corporates, too. Our new **approach is to bring both sides of the ecosystem together** on a platform established to forge pivotal connections, exchange knowledge and actively shape the future of finance with other top players in Frankfurt.

This program is an **opportunity to engage with 15 of the most promising digital finance startups**, plus, you, as an industry leader, will have the chance to come together to exchange knowledge, co-create emerging trends, and actively shape the future of finance with other top players in Frankfurt.

We invite you to join an exclusive circle of industry leaders committed to propelling the finance sector forward and try a new approach to build solid mutually beneficial collaborations.

TechQuartier Accelerator

Your Benefits

An Exclusive Access and Knowledge Exchange: We will give you access to startups working on solutions that are shaping the future of finance. You'll learn about the latest technologies from leading experts and founders working in business, science, and politics.

Positioning: Our platform will also be a stage for your experts to share their knowledge publicly across the startup and financial landscapes and position them as leading innovators. Your organization, with its logo, will also be included in promotional materials, social media postings, and at our live events. Finally, your team, with our help, will have the chance to build events that showcase your expertise.

Networking Opportunities: You'll be invited to exclusive closed-door sessions, matchmaking sessions with founders and experts in business, science, and politics, all working in Digital Finance, and to public events like the Pitch Arena.

Events for co-creation:

- » Fireside Chats
- » Challenges & Showcases
- » Public presentations
- » Panel discussions

Themes and Innovations:

- » Open and embedded finance
- » Financial Data Aggregation
- » Central Bank Digital Currency
- » Generative AI
- » Cybersecurity

Investing in the TQ Accelerator –

Digital Finance is **more than a partnership**; it's a strategic move toward ensuring your company is integral to the financial sector's growth trajectory.

Get in touch with Florian Schreiber:
partnerships@techquartier.com

Termine

01.03. – 07.04.

Scouting –
die besten Start-ups aus
der Rhein-Main-Region
und international

28.05.

Programm Kick-Off –
mit Start-up-Pitches
(nur auf Einladung)

29.05.

Partner Challenge Day

06.06.

**1. Öffentliches
Networking-Event –**
Paneldiskussion und
Keynotes

18.06.

Workshops –
und Networking-Dinner
für Teilnehmer:innen
des Accelerators
(nur auf Einladung)

02.07.

**2. Öffentliches
Networking-Event –**
Paneldiskussion und
Keynotes

11.07.

Pitch Arena –
Unser großes Finale:
Präsentationen von Ko-
operationen, Partnern
und Start-ups **mit 300
geladenen FinTech-En-
thusiasten**

TechQuartier

**Gestalten Sie jetzt den
Finanzplatz Frankfurt mit.**

TechQuartier Accelerator

Unser Programm

Unser **TQ Accelerator: Digital Finance** bringt von Mai bis Juli 2024 einen exklusiven Kreis von Branchenführer:innen und innovativen jungen Unternehmen zusammen, die **gemeinsam den Finanzsektor vorantreiben** möchten. Das Programm bietet Ihnen eine Plattform, sich **mit 15 vielversprechenden Finanz-Start-ups auszutauschen** und wichtige Verbindungen zu knüpfen.

Gemeinsam definieren Sie neue Trends und gestalten digitale Transformationen im Finanzwesen.

Werden Sie Teil des exklusiven Kreises von Branchenführer:innen und gleichzeitig eines neuen Ansatzes zum Aufbau solider, vorteilhafter Kooperationen im Herzen der Finanzszene.

TechQuartier Accelerator

Ihre Vorteile

Ein exklusiver Zugang und Wissensaustausch: Sie erhalten Zugang zu Start-ups, die die Zukunft der Finanzwelt gestalten. Sie lernen von führenden Expert:innen und Gründer:innen über die neuesten Technologien und Entwicklungen.

Positionierung: Ihre Expert:innen können ihr Wissen vor einem breiten Publikum in der Start-up- und Finanzwelt teilen und sich als führende Innovator:innen positionieren. Ihr Unternehmen wird auch in allen Werbematerialien, Social-Media-Beiträgen und bei unseren Veranstaltungen erwähnt. Außerdem hat Ihr Team die Möglichkeit, mit unserer Unterstützung Events zu gestalten und Ihre Expertise zu präsentieren.

Networking: Sie werden zu exklusiven Veranstaltungen eingeladen, haben Matchmaking-Möglichkeiten mit Gründer:innen und Expert:innen und können an öffentlichen Veranstaltungen wie der Pitch Arena teilnehmen.

Events zur Mitgestaltung:

- » Kamingespräche
- » Challenges & Showcases
- » Öffentliche Diskussionen
- » Öffentliche Panels

Themen und Innovationen:

- » Open and Embedded Finance
- » Financial Data Aggregation
- » Digitale Zentralbankwährungen
- » Generative AI
- » Cybersecurity

Werden Sie jetzt Partner –

Heben Sie sich von Ihrer Konkurrenz ab – tun Sie sich mit Start-ups zusammen, die den Finanzsektor kurzfristig verändern werden.

Mit Ihrer Teilnahme am **Accelerator** stellen Sie die Innovationskraft Ihres Unternehmens sicher.

Schreiben Sie an Florian Schreiber:
partnerships@techquartier.com